

聖依納爵堂報告

常年期第六主日

(14-02-2021)

1. 按香港教區於 2021 年 2 月 4 日發出之「疫情下為堂區的一些特殊牧民措施」通告，有關領聖體及聖灰事宜，本堂有以下特別安排：-

i) 2021 年 2 月 17 日【聖灰禮儀星期三】：

早上 7 時 40 分：妥善準備的教友，可領受聖體及聖灰。

ii) 2021 年 2 月 21 日【四旬期第一主日】開始：

每個主日中午 12 時正至下午 12 時 30 分：已妥善準備的教友可領受聖體。

教友返回聖堂領受聖體，必須保持社交距離及帶口罩，領聖體後不應繼續聚集在聖堂內。《聖堂不提供泊車服務！》

另外，有需要辦理修和聖事的教友，請致電 2359-4407 或電郵 st.ignatiuschapel.hk@gmail.com 預約。

2. 耶穌會香港「社會服務團隊」現正招募核心成員：

團隊目的為籌備發展「香港耶穌會社會服務工作」。

歡迎年齡介乎 18-35 歲，有志以團隊形式學習及服務香港社會的青年人參與。

有意參與青年，請聯絡聖堂辦公室 2359-4407 或

電郵 st.ignatiuschapel.hk@gmail.com

(核心成員招募需要參與面試安排！)

3. 為幫助有需要人士，特別面對疫情期間的不同挑戰，聖堂將會進行新春「利是」募捐。所收集得到的「利是」，將會購買 50 元超市禮券及基本生活必須品，送贈給聖堂附近有需人士，如：露宿者、長者及家庭，藉此傳遞彼此扶持，愛主愛人信息。

捐贈「利是」方法，教友可以透過：

- i) 直接投入放置於聖堂辦公室對出閘門捐贈箱 或
- ii) 聯絡聖堂辦公室 2359 4407 或電郵至
st.ignatiuschapel.hk@gmail.com 安排捐贈。

上述所有報告，已張貼於聖堂辦公室外報告板及上載於聖堂網頁，歡迎各位查閱。主佑各位！

St. Ignatius Chapel Announcement
6th Sunday in Ordinary Time
14-02-2021

1. According to the Guideline issued by the Hong Kong Diocese on 4/2/2021, arrangement for receiving Holy Communion and Lent Ashes are as follows:

i) **【ASH WEDNESDAY】** (17/2/2021) 07:40

Parishioners may receive Holy Communion and Lenten Ashes.

ii) **【1ST SUNDAY OF LENT】** (21/2/2021) 12:00 – 12:30
(and every Sunday thereafter)

Parishioners may receive Holy Communion.

Parishioners are reminded to put on face masks and to observe the social distancing. After receiving the Holy Communion, please leave shortly. **《No parking service is available.》**

Parishioner who would like to receive the Sacrament of Reconciliation may contact the chapel office by phone 2359-4407 or email st.ignatiuschapel.hk@gmail.com for appointment.

2. The Jesuit Social Apostolic Work, a team which aims to conduct apostolic work in Hong Kong, is now recruiting core members age 18-35 who are interested in learning and serving the society.

Interested parties may contact the chapel office
by phone 2359-4407 or by email
st.ignatiuschapel.hk@gmail.com
for an interview.

3. In order to help the needy in the society to face the daily challenges during the pandemic, the Chapel would like to share the love of our Lord by inviting donations of red packets during the Chinese New Year. Funds collected will be used to purchase daily supplies and HK\$50 supermarket coupons for those living on the streets, the elderly and the under privileged in the Chapel neighborhood.

Parishioners may either put their donation

- i) in the collection box outside the chapel office or
- ii) contact the chapel office directly by phone 2359-4407 or email st.ignatiuschapel.hk@gmail.com.

Thank you for your support!

All the above Chapel Announcement is posted on the notice board of the chapel office and in the chapel website at <http://stignatiuschapel.org> for your reference.